

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路100號青龍頭豪景花園商場1樓22號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234

Fax: 2496 1998

檔案編號: HKG/2020/N/313 (28-2)


致：第28座全體業戶：

有關：貴座優化升降機工程施工事宜

貴座2號升降機的安全設備優化工程，已定於5月11日開始動工，承辦商估計，施工期連同等候機電工程署發出准用證，2號升降機將暫停服務約為40天。

由於屆時受影響樓層的住戶出入大廈時需使用樓梯。因此，如貴戶單位內如有如年邁長者、長期病患（需定期往返醫院覆診）、行動不便人士（需使用拐杖或輪椅）等的家庭成員，請及早安排該等人士於工程期間的起居事宜。此外，工程期間亦不建議進行裝修及搬運大型傢具。

如有任何疑問，請於辦公時間內致電2491 7234與歐陽小姐聯絡。


豪景花園管理有限公司
2020年5月4日

張貼至：2020年6月14日

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路100號青龍頭豪景花園商場1樓22號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234

Fax: 2496 1998

RefNo : HKG/2020/N/313 (28-2)

Date : 4th May 2020

To : All residents of Block 28

RE : The Lifts Modernization Works

Please be informed that the captioned works of lift car No.2 of Block 28, will be carried out from **11th May 2020**, until all conversion works completed and will be reinstated after the operations permit issued by the Electrical and Mechanical Services Department (EMSD). Refer to the contractor, the respective lift car will be suspend for approximately **40 days**.

Please be advised that concerned residents shall inevitably be forced to use the stairs within that period. Family with elderly, chronic illness or disabled, please aware the aforesaid properly. By the way, either renovation or transportation of large furniture are not recommended

For enquiries, please feel free to contact Ms. Au-yeung at 2491 7234. Thank you for your attention.



Customer Services Department

Post until : 14th June 2020